
Vážený pane komisaři,

děkuji Vám za odpověď. Ve věci si dovoluji odkázat na obsah článku pod odkazem níže:

https://www.sinagl.cz/postrehy-a-komentare/12960-zniceni-nekroptickych-vzorku-v-pripadu-kramny-je-aktem-
priznani-pochybeni-ostravskeho-ustavu-soudniho-lekarstvi-rika-profesor-steiner.html

Je předpoklad, že i Vaše včasné ukončení vyšetřování mého podnětu na MUDr. Igora Dvořáčka přispěje k
objasnění okolností a příčin smrti manželky a dcery Petra Kramného. Důkazů jsem PČR poskytl dostatek.
Věřím, že se vyšetřování podaří ukončit do 8.2.2023, kdy KS Ostrava bude ve věci Petra Kramného opět
zasedat. Věřme, že i dr. Dvořáček bude pozván jako svědek, případně i Vy jako policista, pokud nebude
vyšetřování mého podnětu do té doby ukončeno.

S pozdravem
Jan Šinágl
3.12.2022


